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Magyar Zoltán

országgyű lési képvisel ő
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, minta tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Akié а föld, azé az ország? ”

címmel .

А benyújto tt kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Számtalanszor fordultam én és а Jobbik más képviselői is Önhöz, Önökhöz azzal a z

aggályunkkal, hogy а magyar föld megvédéséért és а magyar családi gazdálkodók érdekeiért

nem tesz meg minden а Kormány . А II. világháborút megelőzően aHangya-szövetkezeti

rendszer méltán volt világhírű, mivel több százezer földművelőt vont be egy rendszerbe,

amely rendszerben а magyar föld szinte minden értékes területe művelés alatt volt . Ezt а

rendszert verték szét а kommunisták, fosztották meg rögeiktől azokat – legtöbbször

erőszakkal –akik hosszú évszázadok óta gondozták és birtokolták azt . 1989 után а

kárpótlások során megszámlálhatatlan illegális és kikényszeríte tt földszerzés valósult meg,

kihasználva а védtelen, fél információkkal rendelkező magyar embereket. Napjainkban pedig

az Önök á1ta1 jónak és erősnek tartott földforgalmi törvényt átjátszva а „kedves” sógorok

nyugatról haladva, szépen fokozatosan nyújtják Ausztria határait Magyarország kárára . Teszik

ezt 600-800 ezer hektáron, ami Vas és Zala megye együttes területével megegyеző

országrészt tesz ki. Tisztelt Miniszter Úr, sokaйjkа követelem Önöktől, azonnal

cselekedjenek és vessenek végre véget az osztrákok földszerzésének, а már érintett

országrészeket pedig szerezzék vissza. А föld nélkül maradt településeken az ifjab b

generációk már nem а föld megművelésével próbálják eltartani családjukat, hanem mosogató



fiúként vagy pincérlányként Londonban, egy néhány négyzetméteres albérletben húzzák a z

igát . Miniszter Úr, az osztrákok és egyéb külföldiek földszerzési módszerei isme rtek

mindenki számára.

Mikor és hogyan fogja végleg felszámolni az állam а földeket érint ő zsebszerződéseket,

2010 óta hány hektárt és hol szereztek vissza ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . január 13 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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